
              Zaključci sa 16.-e sjednice Školskog odbora održane 9.srpnja 2019. 
 
Ad.2.Ravnateljica škole obrazlaže financijsko izvješće za razdoblje od 1.siječnja 2019. do 30. lipnja 
2019. Polugodišnje izvješće objavljuje se na WEB stranici škole i u privitku je zapisnika. 
Na prijedlog ravnateljice škole jednoglasno je usvojeno Polugodišnje  financijsko izvješće za 
razdoblje 1.siječnja do  30. lipnja 2019. godine. 
Ad.3.Ravnateljica škole detaljno je izvijestila članove odbora o sadržaju Izvješća o realizaciji godišnjeg 
plana i programa rada škole u šk. godini 2018. /19.-oj. U 178 radnih dana, odnosno 37 radnih tjedana 
u potpunosti je realiziran Godišnji plan i program rada škole za školsku godinu 2018./19.. Ravnateljica 
detaljno izvještava o realiziranom Planu: o realizaciji kulturne i javne djelatnosti, zdravstvene i 
socijalne zaštite učenika, ekološkom odgoju i prehrani ,o stručnim posjetama, izletima i ekskurzijama, 
realizaciji eko plana, o stručnim usavršavanjima, o radu upravnih i stručnih tijela te o realizaciji 
nastavnog plana i programa. Podsjetila je članove odbora o postignućima u izvannastavnim 
aktivnostima, smotrama te o radu učeničke zadruge. Utvrđeno je da je uspješno    proveden  i  
preventivni program iz  godišnjeg plana za proteklu školsku godinu.  
Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada škole i sastavni je dio zapisnika. 
Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 2018./19. jednoglasno 
je usvojeno. 
 
Ad.4.Ravnateljica upoznaje članove da će slijedeće godine u školi  biti 18 razrednih odjela (jedan 
razredni odjel manje nego prošle godine). Školu će pohađati 377 učenika. 
U PŠ Dankovec organizira se program produženog boravka i rad u jednoj smjeni. Prema dogovoru sa 
Gradskim uredom  tijekom ljeta izvršit će se manja adaptacija prostora u školi u Dankovcu kako bi se 
osigurao prostor za produženi boravak učenika. 
Tijekom ljetnog odmora učenika u školi će se i ove godine izvoditi neophodni ličilački radovi koje će 
raditi domar škole. 
Planira se i izmjena parketa u nekim učionicama te radovi na školskom igralištu. 
Krajem ove školske godine dva djelatnika odlaze u mirovinu, a zbog povećanja broja skupina 
produženog boravka , pojavila se potreba za zapošljavanjem učitelja razredne nastave. 
 


